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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: a 2011. december 1-én megtartott Képviselő-testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 
a Képviselő-testület tagjai az ülésen jelen vannak. A jegyzőkönyv hitelesítésére  
Szabolcsi Károly képviselőt javasolja. Ismerteti a tervezett napirendi pontokat és kéri a napirend 
jóváhagyását. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

134/2011. (XII. 1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Szabolcsi Károly 
képviselőt megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

135/2011. (XII. 1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a meghívó 
szerinti napirendet. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Stefán Angéla iskolai pedagógus megjelent a testületi ülésen - nyugdíjazása miatt - és elköszön a 
képviselőktől.  
 
Koblász Sándor polgármester megköszöni az eddigi munkáját és nagyon boldog nyugdíjas éveket 
kíván neki. 
 

1. Tájékoztató az elmúlt időszak alatt tett intézkedésekről 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy lezajlott az idősek napi rendezvény és az 
egészségnap. Szeretné mindenkinek megköszönni a részvételt és a segítséget. Nagyon meg volt 
elégedve az egészségnap lebonyolítással. Véleménye szerint az idősek napja nagyon színvonalas 
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volt, külön megköszöni az óvodásoknak a műsort, a konyásoknak, és Simonné Vizler Ágnes 
képviselőnek a sok munkát.  
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő, mint a rendezvény szervezője ismerteti összegszerűen a 
rendezvénnyel kapcsolatos kiadásokat.  
 

2. Beszámoló Váchartyán Község Önkormányzata 2011. évi költségvetésének 
három-negyedéves végrehajtásáról 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a következő napirendi pont a 2011. évi költségvetés 
három-negyedéves végrehajtásáról szóló beszámoló, melynek ismertetéséhez átadja a szót Dézsi 
Ferencnek a Községgazdálkodási Bizottság elnökének. 
 
Dézsi Ferenc a Községgazdálkodási Bizottság elnöke ismerteti Váchartyán Község 
Önkormányzat 2011. évi költségvetésének három-negyedéves végrehajtásáról szóló előterjesztést. 
Elmondja, hogy a helyi adók tekintetében nagy elmaradások vannak. Túl lettek becsülve a 
bevételek és a kiadások pedig alul teljesültek, de ez még csak ¾ év, még van egy negyed év amikor 
jöhetnek még bevételek .Véleménye szerint át kell gondolni, hogy az elmaradt adókkal mit lehetne 
tenni. Elmondja, hogy felvetődött az Önhiki lehetőségének kérdése is. Megemlíti, hogy a 
Községgazdálkodási Bizottság már megtárgyalta és el is fogadta javaslatot. Érdeklődik, hogy van-e 
kérdés a napirenddel kapcsolatban? 
 
Koblász Sándor polgármester érdeklődik, hogy van-e ezzel kapcsolatban valakinek kérdése? Mivel 
nincs, szavazásra teszi fel a Községgazdálkodási Bizottság javaslatát. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazati arányokkal megalkotja az alábbi határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

136/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete – a Községgazdálkodási 
Bizottság javaslata alapján – a költségvetés három-negyedéves teljesítéséről szóló 
beszámolót 227.106.-eFt. kiadási és bevételi módosított előirányzattal, valamint 
169.516-eFt. bevételi és 147.624-eFt. kiadási teljesítéssel elfogadja. 
 
A határozat végrehajtást nem igényel. 
 

3. Váchartyán Község Önkormányzata 2012. évi költségvetési koncepciója 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a következő napirendi pont a 2012. évi 
költségvetéssel kapcsolatos, melynek ismertetéséhez átadja a szót Dézsi Ferencnek a 
Községgazdálkodási Bizottság elnökének. 
 
Dézsi Ferenc a Községgazdálkodási Bizottság elnöke ismerteti Váchartyán Község 
Önkormányzatának 2012. évi költségvetési koncepcióját. Elmondja, hogy a 2012-es évre még 
semmilyen adat nem áll még a rendelkezésünkre. A bevételeknél ismerteti a működési bevételeket, 
támogatásokat, felhalmozási és tőke jellegű bevételeket. A kiadásoknál ismerteti a várható személyi 
és dologi jellegű kiadásokat, az ellátások pénzbeli juttatásait, a munkaadót terhelő járulékokat, a 
működési és felhalmozási kiadásokat.  
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Koblász Sándor polgármester érdeklődik, hogy van-e ezzel kapcsolatban valakinek kérdése? Mivel 
nincs, szavazásra teszi fel a Községgazdálkodási Bizottság javaslatát. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazati arányokkal megalkotja az alábbi határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

137/ 2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. évi költségvetési 
koncepciót a következőkben határozza meg: 
 
1. Elsődleges az önkormányzat és intézményei működésének biztosítása 
2. A 2012.évi költségvetési bevételek és kiadások tervezése során elsőbbséget 

élveznek az önkormányzat által kötelezően ellátandó feladatok. 
3. Az intézmények a 2012. évi költségvetésük összeállítása során megtervezhetik: 

- saját bevételeiket a 2011. évi befolyt összeggel 
- bérjellegű juttatások megtervezését 2011. évi szinten 
- dologi kiadások estében a működéshez alapvetően szükséges kiadásokat 

4. Az önkormányzat 2012. évi költségvetésének összeállítása során megtervezheti 
kiadásait a 2011 évi szinten 

5. A beruházásokra és felújításokra fedezetet biztosít. 
 
Utasítja a polgármestert, hogy a 2012. évi költségvetési rendelet-tervezet összeállítása 
során a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztésben, illetve határozati 
javaslatban foglaltakat érvényesítse 
 
Határidő: 2012. évi költségvetés benyújtásának időpontja 
Felelős: polgármester 

 
4. Dolgozók jutalmazása 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a következő napirendi pont a dolgozók 
jutalmazásával kapcsolatos. Átadja a szót Dézsi Ferencnek a Községgazdálkodási Bizottság 
elnökének. 
 
Dézsi Ferenc a Községgazdálkodási Bizottság elnöke ismerteti az előterjesztést és ismerteti a 
Bizottság javaslatát, ami az előterjesztéshez képest annyiban tér el, hogy 4 konyhai dolgozónak a 
falunapon és az idősek napján nyújtott munkájukért plusz egy havi étkezési jegyet javasol és 
javasolja a polgármester részére 1 havi ajándékutalványt. 
 
Koblász Sándor polgármester felajánlja az ajándékutalvány összegét az óvoda részére.  
 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató megköszöni a jutalmakat a dolgozók nevében is. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az Önkormányzat részéről az elismerés maximális, 
ha lett volna több, akkor nagyon szívesen adtak volna többet. Mivel a napirendi ponttal 
kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazati arányokkal megalkotja az alábbi határozatát. 
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Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

138/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Váchartyán Község 
Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy azon közalkalmazottak akik 
minőségi bért és felmentési idejüket töltik azok részére ezen összeg az év végi jutalom 
összege. 
 
A konyhai alkalmazottak (5 fő) és a Polgármesteri Hivatalnál dolgozó 
közalkalmazottak és munkaszerződéssel alkalmazott (3 fő), és azon iskolai dolgozók 
részére akik nem töltik felmentési idejüket és nem kapnak minőségi bért (2 fő) 
részükre egyszeri 7.500.- Ft. étkezési jegy az év végi jutalom. 
 
A Polgármesteri Hivatal alkalmazottai – ajándékutalvány formájában –  év végi 
jutalomban részesülnek a pénzügyi munkatárs és az igazgatási munkatárs 3 X 7800.- 
Ft, a polgármester, jegyző és az adó ügyi munkatárs 1 X 7800.- Ft év. 
 
A konyhai alkalmazottak közül azon 4 fő, akik a falunapkor és az idősek napján 
pluszmunkát végezetek 1 X 7.500.- Ft. értékű juttatásban részesüljenek. 
 
Határidő: 2011. december 23. 
Felelős: polgármester 

 
5. Igazgatási szünet elrendeléséről 

 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy a köztisztviselők jogállásáról szóló törvény lehetőséget 
biztosít a Képviselő-testület számára, hogy az évi rendes szabadság kiadására igazgatási szünetet 
rendeljen el. Az ilyen módon kiadott szabadság nem haladhatja meg a köztisztviselő adott évre 
megállapított alapszabadságának a háromötödét, azaz a 15 napot. Az évi rendes szabadság 
kiadására vonatkozó szabályok szerint azt az esedékesség évében kell kiadni. A munkáltatói jogkör 
gyakorlója szolgálati érdek esetén (előre nem tervezhető, rendkívüli feladatok határidőre történő 
ellátása) a tárgyévet követő év január 31-ig, kivételesen fontos szolgálati érdek esetén (baleset, elemi 
csapás, súlyos kár) legkésőbb március 31-ig adja ki a szabadságot. A ki nem vett szabadságok 
száma miatt indokoltnak tűnik az igazgatási szünet elrendelése a december 24-ét megelőző 2 
munkanapon és a két ünnep között, olyan időszakban, amikor az ügyfél forgalom egyébként is 
gyenge. Az igazgatási szünet idején a halaszthatatlan ügyek (pl.: haláleset anyakönyvezése) esetére 
telefonos ügyeletet kell tartani és a lakosságot kellő időben kell tájékoztatni. Amennyiben a 
Képviselő-testület támogatja a javaslatot, akkor az igazgatási szünet időtartama 6 munkanap lenne 
az alábbiak szerint: decenber 22. (csütörtök), december 23. (péntek), december 27-30. (kedd-
péntek). 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazati arányokkal megalkotja az alábbi határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
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139/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzati Képviselő-testülete a köztisztviselők jogállásáról 
szóló 1992. évi XXIII. törvény 41/A. § (9) bekezdésében biztosított jogkörében 
eljárva, a Polgármesteri Hivatalra vonatkozóan igazgatási szünetet rendel el 2011. 
december 22-re, 23-ra és december 27. napjától december 31. napjáig, 6 munkanap 
időtartamra. 
 
A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon az igazgatási szünet ideje 
alatti telefonos ügyelet megszervezéséről, valamint a lakosság kellő időben történő 
tájékoztatásáról a hirdetőtáblákon és a honlapon történő kihirdetés útján. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: jegyző  
 

6. Bursa Hungarica ösztöndíj pályázat elbírálása 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Szociális Bizottság javaslatát a Bursa Hungarica 
Alapítvánnyal kapcsolatban mindenki megkapta. Minden évben támogat az önkormányzat néhány 
szociálisan rászoruló fiatal felsőoktatásban részesülő diákot. Nem voltak ellentétes gondolatok a 
pályázatok elbírálásánál. Átadja a szót Simonné Vizler Ágnes képviselőnek, a Szociális Bizottság 
elnökének. 
 
Simonné Vizler Ágnes a Szociális Bizottság elnöke elmondja, hogy a felsőoktatásban tanuló 
szociálisan rászorulóknak hozták létre ezt az alapítványt. Az kaphat ilyen támogatást, akinek a 
nyugdíjminimum háromszorosát nem haladja meg a keresete. Az idén nem különböztettünk meg 
senkit, mindenki egységesen 4.000 Ft támogatást kap .Ami még változás, hogy két típusú támogatás 
van, A típusú és B típusú. Eddig még a B típusúra nem adtak be igényt, az idén viszont volt két 
jelentkező. Eddig 3.000 Ft volt, minimálisan emelkedett az idén. A B típusúra viszont a felét 
javasoltuk. Tehát az A típusúra 13 főnél 4.000 Ft-ot , a B típusúnál 2 főnél 2.000 Ft-ot javasoltunk. 
Amennyi összeget ad az önkormányzat, annyit tesz hozzá az alapítvány is, melynek összege 5 ezer 
Ft/hó lehet maximum. Ezen kívül évente egy vagy két főt még a megyei önkormányzat is szokott 
támogatni.  
 
Koblász Sándor polgármester érdeklődik, hogy van-e ezzel kapcsolatban valakinek kérdése? Mivel 
nincs, szavazásra teszi fel a Szociális Bizottság javaslatát. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazati arányokkal megalkotja az alábbi határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

140/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzati Képviselő-testülete – a Szociális Bizottság 
javaslata alapján – a Bursa Hungarica 2012. évi fordulójának feltételeit az alábbiakban 
állapítja meg. A támogatásban részesülő pályázók köre: az a felsőoktatási hallgató, 
akinek a családjában az egy főre eső jövedelem az öregségi nyugdíj legkisebb 
összegének a 3-szorosát nem haladja meg.  
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Az A típusú támogatások 10 hónapra kerülnek megállapításra az alábbi összegek 
alapján:  

 
A típusú 

 
1. Rózsavölgyi Hajnalka   4.000.- 

2. Máté Mihály    4.000.- 

3. Gólya Piroska    4.000.- 

4. Belán Adrienn    4.000.- 

5. Zöld György    4.000.- 

6. Zöld Orsolya    4.000.- 

7. Béki Alexandra   4.000.- 

8. Tátrai Tibor    4.000.- 

9. Hevér János    4.000.- 

10. Kovács Krisztina   4.000.- 

11. Czerovszki Dóra   4.000.- 

12. Csernák Tamás   4.000.- 

13. Andriasik Szilvia   4.000.- 

 
B típusú 

1. Béki Szabina    2.000.- 

2. Nyevelka Noémi Anna  2.000.- 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 
 

7. 2012. évi belső ellenőrzési terv 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Képviselő-testületnek jóvá kell hagynia a 2012. évi 
belső ellenőrzési tervet, melynek ismertetésére átadja a szót dr. Ungi Kitti jegyzőnek. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy a Dunakanyar Többcélú Önkormányzati Kistérségi Társulás 
végezte 2011. évben külső vállalkozás bevonásával az önkormányzatok belső ellenőrzését már 2009 
óta. Küldtek egy javaslatot, hogy miket terveznek a következő évben ellenőrizni, most a következő 
évben 4 témát jelöltek meg. Ha a testület úgy látja, hogy megfelelő, akkor vissza kell küldenem a 
határozatot. A jövő év folyamán negyedévente lenne egy ellenőrzés. Kötelezettség vállalás 
rendjének ellenőrzése, házipénztár kifizetése, szabályosságának ellenőrzése, normatíva igénylés és 
vizsgálat, illetve szabályzatok ellenőrzése. Elkészítették minden Önkormányzat részére a 2012. évi 
ajánlott ellenőrzési témákat, figyelemmel az előző években végzett ellenőrzésekre. Ennek alapján 
készült a mellékelt határozati javaslat szerinti 2012. évi belső ellenőrzési terv. 
 
Koblász Sándor polgármester kéri, hogy az előterjesztésben foglaltak szerint hozzanak döntést. 
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Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

141/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV. törvény 92.§ (6) bekezdésében foglaltak alapján 2012. évre vonatkozóan az 
alábbiakban hagyja jóvá az önkormányzat éves belső ellenőrzési tervét. 

 
2012. évi belső ellenőrzési terv 

 
I. negyedév 
Kötelezettségvállalás rendjének ellenőrzése 
 
II. negyedév 
Házipénztári kifizetések szabályosságának ellenőrzése 
 
III. negyedév 
Normatíva igénylés vizsgálata 
 
IV. negyedév 
Szabályzatok ellenőrzése 
 
A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy az éves ellenőrzési tervben foglaltak 
végrehajtásához szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: jegyző 
Határidő: 2012. december 31. 

 
8. Rendezési terv módosítása 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a vasúti pálya módosítása miatt szükséges a 
rendezési terv módosítása. Elmondja, hogy az Önkormányzatnak nem kell fizetni a rendezési terv 
módosításáért, viszont vannak kötelezettségei, kifüggesztések stb. Elmondása szerint jó lenne ha a 
József A. u. össze lenne kötve a Vasút utcával, és átkerülne  az Önkormányzat közigazgatása alá. 
Másik, hogy a kertek alatt lévő utak, amik 16 m szélesen van berajzolva. le lehet csökkenteni 12 m 
szélesre, ezt a rendezési tervben ki fogják javítani. Azt, hogy mi lesz az ároknak a sorsa, még nem 
tudni. Teljesen új vízelvezetési rendszer lesz a vasút alatt, a vasúti pálya módosítása miatt. Az 
Oszaczki féle telken lévő önkormányzati út az új rendezési tervben már nem lesz. Elmondja, hogy 
ezt az összeget nem az önkormányzat, hanem a Viteco cég biztosítja.  
 
Horgász Marianna képviselő véleménye szerint szükséges lenne a Drenkovics teleknél lévő 
biciklis út kivételére a rendezési tervből. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra.  
 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
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142/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Képviselő-testülete hozzájárul rendezési terv módosításához az 
alábbiakkal: 
- a 71-es vasút nyomvonal-korrekciója miatt szükséges TSZT, HÉSZ és SZT 
módosításának elvégzése (A Vasút utca közterületre való kiszabályozásával, és a vasúti 
pálya mellett József Attila utca 12 m-es szabályozási szélességének továbbfolytatásával 
együtt) 
- Az Állomás utcánál korábban tervezett 16 m szélességű út szélességének csökkentése 
- A Veres Pálné utca mellett korábban tervezett zsákutca szabályozásának 
megszűntetése 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
9. Kommunális adó és szemétszállítási díj 

 
Koblász Sándor polgármester átadja a szót a Községgazdálkodási Bizottság elnökének. Elmondja, 
hogy kéri a Gyenes Szilárd írásos állásfoglalását arra vonatkozóan, hogy mennyit fog nőni az 
ártalmatlanítási díj. 
 
Dézsi Ferenc ismerteti a Bizottság döntését, amely 20.000.- Ft/év szemétszállítási díj és 6.000.- Ft. 
a kommunális adó/év lenne negyedéves fizetéssel. Ismerteti az idei kifizetések összegét. Elmondja, 
hogy ez nincsen túltervezve, jó ha ebből az összegből az önkormányzat nullásra jönne ki. 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

143/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a rendelet koncepciója 20.000.- 
Ft/év szemétszállítási díj és 6.000.- Ft. a kommunális adó/év.  
 
Úgy dönt, hogy szükséges a kommunális adó rendelet módosítása és szemétszállítási 
díj rendelet kidolgozását. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
10. KMOP- 4.6.-11. Nevelési intézmények fejlesztése pályázat 

 
Dr. Ungi Kitti jegyző ismerteti az intézmények fejlesztésével kapcsolatos pályázatot. 
 
Szabolcsi Károly képviselő elmondta, hogy erről az ügyről már szó volt egy régebbi ülésen. 

 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
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Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

144/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a KMOP-4-6-11. Nevelési 
intézmények pályázaton nem akar részt venni.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
11. Művelődési Ház bérleti díjának változása 

 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy az árusok nagy része sokallja a bérleti díjak összegét, ezért 
felteszi a kérdést, hogy csökkenjenek-e a díjak. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy máshol még drágább egy külterület bérlete. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy már a Bizottsági ülésen megtárgyalták, hogy ne 
csökkentsék a díjakat, mivel a képviselők szerint is megfelelő ez az összeg. Ha nincs más 
hozzászólás, vagy javaslat, szavazásra teszi fel a kérdést. 
 
Szavazatarányok:  
7  igen, egyhangúlag 
 

145/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem 
csökkenti a Művelődési Ház bérleti díjait. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
12. Térítési díjak 

 
Csernák Jánosné élelmezésvezető elmondja, hogy fontos lenne az 5 %-os + 2 %-os ÁFA emelés. 
Elmondja, hogy ő a normába belefér. Többet nem lehet emelni, mert akkor sok napközis 
visszamondja az ebédet.  
 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató megkérdezi, hogy a hosszantartó élelmiszerekből vásárolhatna-e 
előre még ebben az évben, és akkor hátha tudnánk valamit sprórolni.  
 
Koblász Sándor polgármester megkérdezi, hogy ezeket a nyersanyagnormákat elfogadja-e a 
képviselő-testület. 

 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal megalkotja az alábbi rendeletet. 
 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
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Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
9/2011. (XII. 1.) önkormányzati rendelete 

az élelmezési nyersanyagköltség és az étkezési díjak meghatározásáról szóló 14/2004. 
(XII.6.) számú rendelet 

 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal megalkotja az alábbi rendeletet. 
 

13.Sírhely megváltás 
 

Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy minden évben ilyenkor szokta a testület módosítani a 
különböző helyi rendeleteket. A jövő évi infláció miatt szükségesnek látja emelni a következő 
sírhelyek díjait 5%-kal. Ez kb. 800 Ft-os emelést jelentene. 

 
Koblász Sándor polgármester megkérdezi, hogy ebben a formában elfogadható-e a rendelet 
módosítás? 

 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
10/2011. (XII. 1.) önkormányzati rendelete 

a temetők fenntartásáról, rendjéről és üzemeltetéséről szóló 1/2002. (I.29.) 
számú rendeletének módosításáról 

 
A rendelet tervezet és a jóváhagyott rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 

14. Közterület használati díjak változása 
 

Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy minden évben ilyenkor szokta a testület módosítani a 
különböző helyi rendeleteket. A jövő évi infláció miatt szükségesnek látja emelni a közterület-
használati díjakat 5%-kal. 
 
Koblász Sándor polgármester megkérdezi, hogy a módosítást ebben a formában el tudja-e fogadni 
a képviselő-testület. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal megalkotja az alábbi rendeletet. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
11/2011. (XII. 1.) önkormányzati rendelete 

a közterületek használatáról szóló 5/2010.(VI. 14.) számú rendelet 
módosításáról 

 
A rendelet tervezet és a jóváhagyott rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Egyebek 
a) Gyalogátkelőhely 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a tegnapi nap folyamán kint voltak a 
kormányhivataltól és bejárták a területet, amelyről készült egy jegyzőkönyv. Elmondja, hogy a 
gyalogátkelőhelyet is meg kell terveztetni, mint a buszmegállót. Ismerteti a zebra helyszínét a 
képviselőkkel és ennek várható költségét. Elmondja, hogy szükséges egy közvilágítási jegyzőkönyv 
is arról, hogy a zebrának a kivilágítása megfelelő-e.  
 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató kéri, hogy ez a gyalogátkelő minél hamarabb valósuljon meg, 
mivel nagyon balesetveszélyes itt az út, nem olyan régen volt is baleset egy diákkal.  
 
dr. Ungi Kitti jegyző megkérdezi, hogy döntsenek-e arról, hogy a tervezővel meg kell terveztetni a 
zebrát. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

146/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, a buszmegálló 
terveket készítő tervezőt megbízhatja a gyalogosátkelő terveinek elkészítésével. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

b)Őrbottyán csatorna vagyonértékelés 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy volt Őrbottyánban, ahol elmondták, hogy kiírtak 
egy pályázatot vagyonértékelésre. Közösen döntenek s vagyonértékelő cégről. Ez ügyben még nem 
érkezett meg Őrbottyán jegyzőjétől az irat. 
 
c)Forfa értékbecslés 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy elkészült az épület értékbecslése. A kérdés, hogy mi 
legyen a Forfa épület sorsa? Elszállíttatjuk-e és megszüntetjük, vagy továbbra is ott marad. 
Elmondja, hogy a bontás esetén kér állásfoglalást a kormányhivataltól, hogy minden szabályszerű 
legyen. 
 
Becse Dezső képviselő elmondja, hogy a Forfára bontási engedélyt kell kérni. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy pár évvel ezelőtt életveszélyessé lett nyilvánítva. 
 
Szaniszló Katalin igazgató kéri, hogy bontás esetén szeretné a megmaradó épület szigetelését 
kérni oldalról. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
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Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

147/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, utána kell 
járni annak, hogy a Forfa épület bontásához kell-e bontási engedély és terv, és ez 
mennyi be kerül. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

d)Lakossági levél: szelektív hulladékgyűjtő 
 
Koblász Sándor polgármester ismerteti a lakosok levelét.  
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint a szelektív hulladékgyűjtőnek éppen az az előnye, hogy nem a 
házak előtt van, szépen ki lehet alakítani a körülötte lévő területet, esetleg a lépcsőt meg kell 
szüntetni. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

148/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, nem rakja el a 
szelektív-hulladék gyűjtőt. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

e)2012. évi védőnői szolgálat 
 

Szabolcsi Károly képviselő felteszi a kérdést, hogy vállalja-e a szolgálatot továbbra is a védőnő. 
Elmondja, hogy ő úgy tudja , hogy jövőre nem vállalja a feladatot, ezért szeretné tudni, hogy ezzel 
kapcsolatban történt-e valamilyen változás?  
 
Horgász Mariann képviselő elmondja, hogy Ő úgy tudja, hogy a védőnő vállalná a további 
munkát. Elmondása szerint a nyugdíjig még mindenképpen elvégzi, utána még a nyugdíj után is 
vállalja.  
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint amíg a védőnő nem jelzi, hogy nem vállalja, addig nyilván vállalja, 
majd ha jelzi, hogy nem szeretné tovább elvégezni ezt a munkát, akkor majd tárgyalhat az ügyről a 
testület. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
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Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

149/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, ugyanolyan 
státuszban, mint eddig töltse be ezt a munkakört. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

f)Óvodai alapítvány kérése 
 
Koblász Sándor polgármester ismerteti az alapítvány kérését.  
 
Lassú János alpolgármester kérdezi, hogy mi a teendő a levéllel kapcsolatban. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint kaptak egy összeget, amit más célra szeretnének felhasználni, nem 
átütemezni szeretnék a 100.000 Ft-ot, csak másra költeni.  
 
Csortos Éva vezető óvónő elmondja, hogy a pályázat miatt spórolt az óvoda, de nem nyert az 
Alapítvány a pályázaton. Elmondja, hogy minden évben pályáztak, amit meg is szoktak kapni, 
viszont az idén elutasították, ezért szeretnék most másra költeni ezt az összeget 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy ha egy alapítvány nem tudja magát fenntartani, akkor nem 
kell adni, fenntartásra támogatást. Azt javasolja, hogy ha nem jött össze az, amire kérték a 
támogatást, akkor legalább a gyerekek számára költsék el hasznos dologra. Szeretné, ha a vezető 
óvónő leírná, hogy mire szeretnék költeni, és akkor támogatni fogják az eszközbeszerzést. 
 
Koblász Sándor polgármester szeretné, ha e helyett a levél helyett másikat írnának. 
 
Bercse Dezső képviselő rákérdez, hogy mennyi az alapítvány állandó költsége. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

150/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
eszközbeszerzésre elköltheti az Alapítvány a pénzt. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
g)Nagy Kornél kérése 
 
Koblász Sándor polgármester ismerteti Nagy Kornél levelét. Nagy Kornél beadott egy levelet az 
Önkormányzathoz, hogy havonta szeretné a Művelődési Házat táncos rendezvényre igénybe venni. 
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A levélben leírja, hogy a költségeken kívül az alábbiakat vállalja: a helység működési és kiűrítési 
tervének megszerzése, a hangosítás megoldását, a helyiség őrzését. Várja a javaslatokat a témával 
kapcsolatban.  
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő elmondja, hogy nem tudja, hogy hogyan lehetne megoldani a 
Művelődési Ház épségét. Elmondja, hogy a Művelődési Háznak 120 főre van kapacitása. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy rossz tapasztalatai vannak a helyi disco-val 
kapcsolatban. Nem javasolja a beadvány elfogadását, indoklása szerint a Művelődési Háznak már 
így is nagyon nagy a kihasználtsága, sokszor a saját rendezvényeket is alig lehet megoldani. 
 
Nagy Kornél az IGUANA 2001. Bt. tulajdonosa elmondja, hogy szerinte több program lenne így 
a faluban. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy maximálisan támogatja, hogy a fiatalok tudjanak 
szórakozni, de azt nem támogatja, hogy erre a célra használják a Művelődési Házat, ezt nem erre a 
célra találták ki. A falu közepén ez a rendezvény nem megoldható. Jelenleg sem a parkoló, sem a 
terület nincs megfelelően kialakítva a vendégek fogadására.  
 
Bercse Dezső képviselő elmondja, hogy ott jelenleg van egy beruházás, ami még nincs is kész, 
még nem adták át, így gyakorlatilag ott minden az Önkormányzat felelőssége lenne, bármilyen 
baleset történne. Szerinte ezt ilyen célra nem lehet kiadni. A Művelődési Ház környéke jelenleg 
építési terület. Ebben a pillanatban ez nem lehet napirendi kérdés.  
 
Koblász Sándor polgármester megkérdezi, hogy van-e még ezzel kapcsolatban hozzászólás. Mivel 
a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen,  
1 tartózkodás 
 

151/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem 
támogatja Nagy Kornél kérését arra vonatkozóan, hogy a Művelődési Házban disco 
működjön. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
h)Terület bérbeadása mintagazdaság részére 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy megkereste Őt egy cég, hogy szeretne egy 
önkormányzati területet mintagazdaság céljára bérbevenni. Megkérdezi a képviselőktől, hogy 
megmutathatja- e ezt a területet.  
 
A képviselők kérdezték, hogy mekkora terület van a temető alatt. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint legalább 3 hektár, de még az is lehet, hogy valamivel több, kb. 3,5 
hektár.  
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Koblász Sándor polgármester kérdése, hogy megmutathatja-e ezt a területet, amit be szeretne a 
cég vetni, jobban járnánk, ha valaki használná ezt a területet, mintha parlagon heverne. Elmondja, 
hogy Pusztai Kálmán is megkereste, hogy hasznosíthatná- e a mögötte lévő területet. Elmondta, 
hogy ki fognak menni és megnézik. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra 
 
Szavazatarányok:  
7 igen egyhangúlag 
 

152/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
polgármester megmutathatja a területet az érdeklődőknek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
i)Point riasztószerelés 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy 35.000 Ft + áfáért beszerelnék a riasztót a garázsba 
és a gyermekjóléti szolgálat helységébe. Amennyiben ezzel mindenki egyetért, másnap felhívja őket, 
hogy jöjjenek és szereljék be. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen egyhangúlag 
 

153/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 35.000.- Ft-
ért beszerelteti a riasztót a garázsba és a gyermekjóléti szolgálat irodájába. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
j)Korlát 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy Tavasz u. és Halászi Károly utca sarkán kellene 
korlát, mert az időseknek nagyon nehéz ott a közlekedés.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
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Szavazatarányok:  
7 igen egyhangúlag 
 

154/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
felszereltetik a korlátot a Tavasz u. és Halászi Károly utca sarkára.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
k)Kapcsolószekrény 
 
Koblász Sándor polgármester rákérdez, hogy hol legyen a kapcsolószekrény a téren belül vagy 
kívül.  
 
Lassú János alpolgármester elmondja, ha a téren kívülre teszik, akkor azt állandóan javíttatni kell. 
Ha a téren belül van, akkor el lehet rejteni úgy, hogy azt kevésbé tudják megrongálni.  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy meg kell nézni a terveket, jobb lenne, ha be lehetne 
a telefonfülke mögé tenni, de állítólag nagyon messze van. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
Szavazatarányok:  
7 igen egyhangúlag 
 

155/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
kapcsolószekrény a falon kívül legyen. 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
l) Iskola  fűtés 
 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató elmondja, hogy a fűtéssel megint probléma van az iskolában és 
jó lenne ha vezetékes lenne a termosztát. Megkérdezte, hogy erre van-e anyagi háttér. Szeretettel 
meghív mindenkit a falukarácsonyra és a hangversenyre. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy ennek költsége kb. 35.000.-Ft. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
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Szavazatarányok:  
7 igen egyhangúlag 
 

156/2011. (XII.1.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 
az iskola a termosztátot vezetékesre cserélje. 
 
Felelős: alpolgármester 
Határidő: azonnal 
 

m) Mikulás napi rendezvény 
 
Simonné Vizler Ágnes elmondja a faluhangversennyel kapcsolatban, hogy a képviselők közösen 
vegyenek támogató jegyeket. Elmondja, hogy december 10-én lesz a falumikulás 4 órakor. 
 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató megemlíti, hogy az iskolában a gyerekeket nem lehet rá 
kényszeríteni a jegyek megvételére. Az iskolai munkaközösség tagjai is árulják a jegyeket. Ezen 
kívül minden vállalkozónak küldtek ki leveleket, de eddig nem jött vissza egy válasz sem.  
 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a 
részvételt és 20 óra 15 perckor bezárja az ülést. 

 
 
 

K.m.f. 
 
 

 
 
          Koblász Sándor          dr. Ungi Kitti 
            polgármester                 jegyző 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
 
 
      Szabolcsi Károly 
        képviselő 


